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Protokół nr XIII/25

XIII Sesja Rady Gminy Ornontowice 

Obrady rozpoczęto 24 kwietnia 2025 roku o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:43 tego samego 
dnia. Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Rady Gminy Ornontowice (Urząd Gminy II piętro 
sala 301).

Obecni według załączonej listy obecności - załącznik nr 1 do protokołu.

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych.
1. Marian Blacha
2. Mirosław Deja
3. Beata Drobny
4. Natalia Kotlorz
5. Łukasz Machulik 
6. Zbigniew Machulik 
7. Ryszard Milanowski
8. Henryk Nieużyła
9. Agnieszka Pasternak
10. Alicja Ryt
11. Sebastian Spyra
12. Patryk Szwechowicz
13. Sylwia Woźniak
14. Ryszard Zieliński  
15. Tadeusz Zientek

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
Przewodniczący Rady Gminy powitał obecnych na sesji radnych, pracowników Urzędu Gminy oraz 
zaproszonych gości (obecni według załączonej listy obecności – załącznik 2,3) stwierdzając, że na 
ustawowy stan 15-tu radnych obecnych jest 15-tu radnych, wobec czego sesja jest prawomocna 
do podejmowania uchwał.

2. Uwagi do porządku obrad.
Brak uwag do porządku obrad stąd punkt został wyczerpany. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
W przedmiotowym punkcie Przewodniczący przystąpił do głosowania nad przyjęciem protokołu    
Nr XII/25 z sesji, która odbyła się dnia 27.03.2025 r.

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu Nr XII/25 z sesji, która odbyła się dnia 27.03.2025 r.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Mirosław Deja, Beata Drobny, Natalia Kotlorz, Łukasz Machulik, Zbigniew Machulik, 



Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Agnieszka Pasternak, Alicja Ryt, Sebastian Spyra, Patryk 
Szwechowicz, Sylwia Woźniak, Ryszard Zieliński, Tadeusz Zientek

Protokół Nr XII/25 z sesji, która odbyła się dnia 27.03.2025 r., został przyjęty jednogłośnie.

4. Współpraca Gmina Ornontowice – Powiat Mikołowski.
Jako pierwszy głos zabrał Wicestarosta Powiatu Mikołowskiego Jarosław Sworzeń, który odniósł 
się do takich spraw jak: funkcjonowanie Szpitala Powiatowego, zawarcia konsorcjum pomiędzy 
Szpitalem św. Józefa a Szpitalem Powiatowym, utworzonego nowego wydziału Inwestycji Dróg       
i Zamówień Publicznych w Starostwie w zamian Powiatowego Zarządu Dróg, remontu dróg 
powiatowych na terenie Ornontowic w szczególności budowy ronda w centrum Ornontowic, 
bieżącej współpracy pomiędzy Gminą a Powiatem, zamontowania paneli fotowoltaicznych             
w Zespole Szkół Ponadpodstawowych w Ornontowicach.
Kolejno głos zabrał  Pan Mirosław Nowak - Przedstawiciel Biura Realizacji Zadań Drogowych 
udzielając szczegółowych informacji dotyczących budowy wspomnianego wyżej ronda, wskazując 
na takie prace jak: odnowienia chodnika z wykorzystaniem doprowadzenia drogi dla rowerów, 
doświetlenia przejść dla pieszych, zamontowania kostek integracyjnych na przejściach dla 
pieszych.
Idąc dalej głos zabrał Przewodniczący Rady Powiatu Mikołowskiego Pan Grzegorz Conrad 
odnosząc się do ogólnej współpracy Gminy z Powiatem, deklarując jednocześnie swoją pomoc      
w działaniach jakie są realizowane przez obie jednostki samorządowe.
Zaproszeni goście odpowiadali również na pytania radnych dotyczące: funkcjonowania szpitala, 
oznakowania dróg, możliwości zabezpieczenia niebezpiecznego zakrętu przy ul. Zamkowej, 
powstawania ośrodków dla uchodźców,  ruchu samochodów ciężarowych na czas budowy ronda 
(nakierowania ruchu na autostrady), naprawy zapadlisk powstałych na chodnikach przy ul. 
Zamkowej i Dworcowej, naprawy zarwanych studzienek przy ul. Zwycięstwa.
W przedmiotowym punkcie głos zabrał również Wójt Gminy Pan Marcin Kotyczka nawiązując       
do szeroko pojętej współpracy pomiędzy Gminą a Powiatem oraz złożył podziękowania władzom 
powiatowym za dotychczasową dobrą współpracę.
Na zakończenie Przewodniczący Rady jeszcze raz podziękował  zaproszonym gościom za owocną 
współpracę oraz za udział w sesji.

(przerwa 16:44 – 16:52)

5. Polityka senioralna. Rada Seniorów w Gminie Ornontowice.
Na wstępie Przewodniczący Rady powitał i przedstawił zaproszonych gości w osobach:
Józef Jasiulek - Przewodniczący Rady Seniorów, 
Janina Kozioł – Sekretarz Rady Seniorów, 
Aniela Kolarz Członek Rady Seniorów.
Maria Pawlak Członek Rady Seniorów.
Przewodniczący Rady odczytał korespondencję nadesłaną przez Panią Marię Sittek – członka 
Forum Seniorów Powiatu Mikołowskiego. 
Idąc dalej głos zabrał Pan Józef Jasiulek - Przewodniczący Rady Seniorów przedstawiając krótkie 
podsumowanie dotychczasowej działalności Rady Seniorów.
Kolejno głos zabrał Wójt Gminy odnosząc się do realizacji polityki senioralnej w Gminie 
Ornontowice.

Na zakończenie Przewodniczący Rady wyraził uznanie za dotychczasową pracę jaką wykonują 
członkowie Rady Seniorów oraz podziękował za udział w sesji.



6. Sprawozdanie przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami. 
Przewodniczący Komisji Stałych odczytali kolejno protokoły z poszczególnych posiedzeń Komisji, 
które odbyły się w miesiącu kwietniu br. 

7.  Podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmian budżetu gminy na 2025 rok, 
Przedmiotowy projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 
23.04.2025 r. 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały  w sprawie zmian budżetu gminy na 2025 rok

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Mirosław Deja, Beata Drobny, Natalia Kotlorz, Łukasz Machulik, Zbigniew Machulik, 
Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Agnieszka Pasternak, Alicja Ryt, Sebastian Spyra, Patryk 
Szwechowicz, Sylwia Woźniak, Ryszard Zieliński, Tadeusz Zientek

Uchwała Nr XIII/106/25 w sprawie zmian budżetu gminy na 2025 rok, na stan 15-tu radnych, 
została przyjęta jednogłośnie - załącznik     nr   4   do protokołu.  

b) zmiany przebiegu drogi gminnej - ulica Grabowa
Przedmiotowy projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 
23.04.2025 r. 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały  w sprawie zmiany przebiegu drogi gminnej - ulica       
Grabowa

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Mirosław Deja, Beata Drobny, Natalia Kotlorz, Łukasz Machulik, Zbigniew Machulik, 
Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Agnieszka Pasternak, Alicja Ryt, Sebastian Spyra, Patryk 
Szwechowicz, Sylwia Woźniak, Ryszard Zieliński, Tadeusz Zientek

Uchwała Nr XIII/107/25 w sprawie zmiany przebiegu drogi gminnej - ulica Grabowa, na stan 
15-tu radnych, została przyjęta jednogłośnie - załącznik     nr   5   do protokołu.  

c) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości gruntowej położonej   
w Ornontowicach przy ulicy Zamkowej 
Przedmiotowy projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 
23.04.2025 r. 



Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu na nieruchomości gruntowej położonej w Ornontowicach przy ulicy Zamkowej 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Mirosław Deja, Beata Drobny, Natalia Kotlorz, Łukasz Machulik, Zbigniew Machulik, 
Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Agnieszka Pasternak, Alicja Ryt, Sebastian Spyra, Patryk 
Szwechowicz, Sylwia Woźniak, Ryszard Zieliński, Tadeusz Zientek

Uchwała Nr XIII/108/25 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 
nieruchomości gruntowej położonej w Ornontowicach przy ulicy Zamkowej, na stan 15-tu 
radnych, została przyjęta jednogłośnie - załącznik     nr   6   do protokołu.  

d) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomościach gruntowych 
położonych w Ornontowicach przy ulicy Skośnej
Przedmiotowy projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 
23.04.2025 r. 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały  wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
na nieruchomościach gruntowych położonych w Ornontowicach przy ulicy Skośnej
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Mirosław Deja, Beata Drobny, Natalia Kotlorz, Łukasz Machulik, Zbigniew Machulik, 
Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Agnieszka Pasternak, Alicja Ryt, Sebastian Spyra, Patryk 
Szwechowicz, Sylwia Woźniak, Ryszard Zieliński, Tadeusz Zientek

Uchwała Nr XIII/109/25 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu    
na nieruchomościach gruntowych położonych w Ornontowicach przy ulicy Skośnej, na stan 
15-tu radnych, została przyjęta jednogłośnie - załącznik     nr   7   do protokołu.  

e) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości gruntowej położonej  
w Ornontowicach przy ulicy Zamkowej
Przedmiotowy projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 
23.04.2025 r. 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu na nieruchomości gruntowej położonej w Ornontowicach przy ulicy Zamkowej

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0



Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Mirosław Deja, Beata Drobny, Natalia Kotlorz, Łukasz Machulik, Zbigniew Machulik, 
Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Agnieszka Pasternak, Alicja Ryt, Sebastian Spyra, Patryk 
Szwechowicz, Sylwia Woźniak, Ryszard Zieliński, Tadeusz Zientek

Uchwała Nr XIII/110/25 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu    
na nieruchomości gruntowej położonej w Ornontowicach przy ulicy Zamkowej, na stan 15-tu 
radnych, została przyjęta jednogłośnie - załącznik     nr   8   do protokołu.  

f) ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Ornontowice 
Przedmiotowy projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 
23.04.2025 r. 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały  w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez 
Gminę Ornontowice 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Marian Blacha, Mirosław Deja, Beata Drobny, Natalia Kotlorz, Łukasz Machulik, Zbigniew Machulik, 
Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Agnieszka Pasternak, Alicja Ryt, Sebastian Spyra, Patryk 
Szwechowicz, Sylwia Woźniak, Ryszard Zieliński, Tadeusz Zientek

Uchwała Nr XIII/111/25 w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę 
Ornontowice, na stan 15-tu radnych, została przyjęta jednogłośnie - załącznik     nr   9   do   
protokołu.

8. Informacje Wójta Gminy.
 Zastępca Wójta przedstawił tematy związane z inwestycjami:

• Budowa infrastruktury kanalizacyjnej w Ornontowicach – Centrum - 31 marca 2025 r. 
zakończono etap rozruchu tłoczni i przepompowni ścieków sanitarnych. Tym samym 
przyjęto do eksploatacji budowaną od czerwca 2022 r. kanalizację sanitarną w ciągu ulic: 
Cichej, Spokojnej, Ogrodowej, Krótkiej, Nowej, Słonecznej, Bankowej, Jasnej, Bocznej, 
Klasztornej, Zamkowej oraz ul. Zwycięstwa na odcinku od ul. Zamkowej do ul. Cichej. 

W związku z powyższym budynki położone w obrębie ww. ulic od dnia 1 kwietnia 2025 r. 
można przyłączać do nowo wybudowanej sieci kanalizacji sanitarnej.

• Budowa infrastruktury kanalizacyjnej w Ornontowicach-Północ - Trwa budowa kanalizacji w 
rejonie ul. Zwycięstwa, Pośredniej i Kolejowej. Rozpoczęto montaż tłoczni.

• Rozbudowa sieci wodociągowej przy ul. Solarnia - 11 kwietnia br. otwarto postępowanie o 
udzielenie zamówienia publicznego, w którym wzięło udział 14 oferentów. Najtańsza oferta 
wynosi nieco ponad 116 000 zł z kolei najdroższa 1 168 500 zł. Trwają procedury związane 
z wyborem Wykonawcy.

• Budowa i modernizacja dróg gminnych - Budowa ul. Sosnowej w toku. Kontynuowane są 
prace przy ul. Polnej i ul. Bankowej. Trwają prace porządkowe przy pozostałych 
wykonywanych odcinkach dróg.



• Modernizacja dróg gminnych - Przygotowania do ogłoszenia postępowania na wykonanie 
tegorocznej modernizacji dróg gminnych.

• Poprawa efektywności energetycznej budynku Urzędu Gminy - Wymiana stolarki drzwiowej 
i okiennej w toku. Trwa uzupełnienie elewacji cegłą i płytkami elewacyjnymi oraz wymiana 
oświetlenia na LED.

• Budowa budynku wielofunkcyjnego - Ogrodzono placu budowy. Trwa przygotowanie do 
ogłoszenia postępowania na wykonanie instalacji, tynków i posadzek.

• Rewitalizacja zabytkowego Parku Gminnego w Ornontowicach - Przygotowanie do 
ogłoszenia postępowania na wykonanie prac w Parku Gminnym w formule zaprojektuj 
i wybuduj

• Słoneczna Gmina III - Od 5 marca rozpoczęto podpisywanie umów z grantobiorcami.         
W ramach projektu przewiduje się montaż 49 instalacji fotowoltaicznych, 10 pomp ciepła 
oraz 10 magazynów energii.

Wójt przedstawił informacje dotyczące:
• Przebudowa sieci wodociągowej przy ul. Polnej – przygotowano dokumentację techniczną   

i rozpoczęto przygotowania do ogłoszenia postępowania w formie zapytania ofertowego.
• Trwa realizacja modernizacja drzwi, rampy i schodów w rejonie Zakładu Usług 

Pomocniczych.
• Zrealizowano zakup pieca konwekcyjno-parowego w Zakładzie Usług Pomocniczych.
• W bieżącym roku złożono 9 wniosków o udzielenie dotacji celowej na wymianę urządzeń 

grzewczych oraz 7 wniosków dotyczących budowy przydomowych oczyszczalni ścieków.
• Wykonano nasadzenia krzewów w sąsiedztwie Pumptracka przy ul. Słonecznej oraz placu 

zabaw przy ul. Akacjowej. Ponadto nasadzono 2 graby pospolite na terenie Parku 
Gminnego, w części zabytkowej. 

• W I kwartale br. wykonano 6 kontroli w zakresie przestrzegania zapisów uchwały 
antysmogowej. Obecnie prowadzonych jest 47 postępowań związanych z brakiem 
terminowej wymiany urządzeń grzewczych przez mieszkańców.

• Złożono sprawozdanie Wójta z realizacji zadań z zakresu gospodarowania odpadami 
komunalnymi za 2024 rok. Osiągnięty poziom recyklingu i przygotowania do ponownego 
użycia wyniósł 59,9%, przy wymaganych 45%.

• Trwa przygotowanie wniosku do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Katowicach o dofinansowanie zadania pn. Usunięcie azbestu 
i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Ornontowice w 2025 r. Chęć usunięcia 
azbestu zgłosiło 6 właścicieli nieruchomości.

• Bezpłatna komunikacja gminna będzie zawieszona w dniu 2 maja br. z powodu przerwy      
w zajęciach szkolnych, podobnie jak w okresie wiosennej przerwy świątecznej.

• Ogłoszono II przetarg na sprzedaż nieruchomości gruntowej przy ul. Zamkowej (działka      
nr 2464/105).

• Zawarto dwa Porozumienia w sprawie ustalenia warunków ustanowienia służebności     
przesyłu dla przedsiębiorcy przesyłowego przy ul. Sosnowej  (działka nr 3165/170) oraz 
przy ul. Grabowej (działka nr 3265/26) oraz zawarto Porozumienie w sprawie ustalenia 
warunków ustanowienia służebności drogowej na dwóch działkach przy ul. Zamkowej 
(działki nr 2347/12 i 3075/17).  

• W ramach wiosennych działań profilaktycznych klasy 4-8 brały dział w spotkaniu                  
z funkcjonariuszem policji z Komendy Powiatowej w Mikołowie na temat „Odpowiedzialności 
karnej nieletnich”.

• Na bieżąco prowadzone są sprawy upomnień wobec rodziców dzieci nie realizujących 
obowiązku nauki.



• Jednorazowe świadczenie dla nauczycieli w formie bonów o wartości 2,5 tysiąca złtych na 
zakup laptopów otrzymało 10 wnioskujących nauczycieli klas I-III.

• W dniu 31 marca przedstawiciele klas VIII, którzy wykazali się najlepszą znajomością 
wiedzy o samorządach lokalnych zostali zaproszeni do Urzędu Gminy na spotkanie              
z Wójtem. 

• W dniu 16 kwietnia Urząd Gminy odwiedziły trzy grupy sześciolatków z przedszkola im. 
Kubusia Puchatka, którzy również mieli okazję spotkać się z Wójtem Gminy. 

• Z dofinansowania żłobkowego korzysta obecnie 7 rodzin.
• W dniu 4 marca odbyła się XVI sesja Rady Seniorów.
• W dniu 3 kwietnia została podpisana umowa na dofinansowanie kosztów kształcenia 

młodocianych pracowników w 2025 roku na kwotę 75 tysięcy złotych ze środków                  
z Funduszu Pracy.

• Zgodnie z kalendarzem wyborczym realizowane są wszystkie czynności związane                
z wyborami na Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonymi na dzień 18 maja. 
Szczegółowe informacje na bieżąco zamieszczane są na stronie BIP Gminy w zakładce 
WYBORY.

• Zawarto porozumienie o współpracy z Centrum Zdrowia Psychicznego Psyche-Med            
w Mikołowie.

• Rozpoczęto prace związanych z opracowaniem nowej Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych.

• W dniu 2 kwietnia odbyły się warsztaty ekologiczne z mozaiki klimatycznej.
• W dniu 6 kwietnia odbył się spektakl „Szac Romeo i jego lipsta Julia". 
• W dniu 14 kwietnia odbył się konkurs na Najlepszą Babę Wielkanocną, w którym wzięło 

udział 37 uczestników. 
• Trwa realizacja projektów “Mali Ślązacy” oraz “Aktywni 60+: twórczość i ruch” 

dofinansowanych przez Fundacje zewnętrzne oraz odbyły się kolejne dwa spotkania z cyklu 
Bibliotecznej Akademii Malucha.

• W I kwartale 2025 r. zmarło 13 mieszkańców oraz  urodziło się 13 dzieci. Według stanu 
dzień 31.03 br. Gmina Ornontowice liczyła 6001 mieszkańców, w tym 5904 zameldowanych 
na stałe oraz 97 na pobyt czasowy.

• W okresie między sesjami odbyły się 3 posiedzenia Zespołu Kierującego w dniach 8, 22 i 23 
kwietnia br.

• W okresie między sesjami odbyła się 1 narada z dyrektorami gminnych jednostek 
organizacyjnych 
w dniu 2 kwietnia. 

• Od ostatniej sesji Wójt Gminy wydał 6 zarządzeń podlegających publikacji w Biuletynie 
Informacji Publicznej.

• W dniu 2 kwietnia odbyło się uroczyste wręczenie medali dla Jubilatów z 2024 roku             
w obecności II Wicewojewody Śląskiego w osobie pana Michała Kopańskiego.

• Serdecznie zapraszam na Mszę Św. za ojczyznę z okazji uchwalenia Konstytucji 3 maja, 
która odbędzie się 3 maja o godz. 9. Zachęcam także do uczczenia dnia flagi 
Rzeczypospolitej Polskiej (przypadającej na dzień 2 maja) poprzez jej wywieszenie na 
budynkach swoich posesji.

• Informuję, że najbliższe posiedzenie Zespołu ds. opiniowania wniosków o przydział lokali 
mieszkalnych i socjalnych (Komisja Mieszkaniowa) – zaplanowane jest na dzień 14 maja br. 

• W imieniu organizatorów zapraszam na Psiknik czyli piknik dla miłośników psów, który 
odbędzie się 17 maja w Parku Gminnym.

• Serdecznie zapraszam IV Powiatowy Festiwal Aktywności Senioralnej oraz III Powiatowe 
Targi Senioralne, które odbędą się 23 maja w Parku Gminnym.



• Zakończyła się V edycja Trash challenge - czyli sprzątanie śmieci na terenie Ornontowic. 
Serdecznie  dziękuję  wszystkim  zaangażowanym  mieszkańcom,  radnym,  pracownikom 
Urzędu  Gminy  i  gminnych  jednostek  organizacyjnych,  brygadzie  komunalnej  Zakładu 
Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej, a w szczególności organizatorom na czele z panią 
Joanną Sodzawiczny.

9. Informacje Przewodniczącego Rady.
Przewodniczący Rady poinformował o korespondencji, która wpłynęła do Rady Gminy:

• Uchwała Rady Gminy Mszana w sprawie poparcia apelu Rady Miasta Rybnika wyrażonego 
w formie uchwały nr 69/VI/2024 z dnia 26 września 2024 r. w sprawie wystąpienia z apelem 
do prezesa Rady Ministrów w sprawie planów przedwczesnego zamknięcia Elektrowni 
Rybnik,

• Pismo Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej dotyczące powołania Zespołu do spraw 
związanych z opracowaniem Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie 
Ornontowice.

Kolejna sesja odbędzie się 29 maja 2025 r., natomiast wspólne posiedzenie Komisji będzie w dniu 
28 maja br.

10. Interpelacje radnych.
W okresie między sesjami nie wpłynęła żadna  interpelacja stąd punkt został wyczerpany. 

11. Wolne głosy i wnioski, zapytania radnych.
W przedmiotowym punkcie głos zabrali radni:

• Radny Zbigniew Machulik zwrócił uwagę na zwisające konary drzew wprost na chodnik przy 
ul. Zamkowej – pytając czy Gmina planuje jakieś działania w tej kwestii.
Odpowiadając na powyższe Zastępca Wójta wyjaśnił, iż są drzewa będące częścią parku 
przykościelnego w związku z powyższym zostanie podjęta rozmowa z ks. Proboszczem w 
tej kwestii.

• Przewodniczący Rady poinformował, iż Kopalnia Węgla Kamiennego „Budryk” wyraziła 
chęć współpracy przy budowie ronda, a mianowicie ograniczenie przewozu pracowników po 
powierzchni i przeniesienie przewozu pod powierzchnię, w związku z tym Przewodniczący 
poprosił o kontakt w tym temacie z osobami z kopalni po wyłonieniu wykonawcy zadania.
W odpowiedzi Wójt poinformował, iż temat jest mu znany i zostały już przeprowadzone 
rozmowy z odpowiednimi osobami zarówno na szczeblu powiatu i kopalni.

12. Zamknięcie sesji.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zakończył sesję.

Przewodniczący Rady Gminy
                                                                                                              

          Henryk Nieużyła

Przygotowała: K. Posiłek
Szczegółowy przebieg sesji zawiera nagranie dostępne na: https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/806/rada-
gminyornontowice.htm 


